
桌上型主动除振台

■ 6个自由度主动控制
  
■ 从无负荷状态起能实现所有频率区域内的除振
  
■ 对于高重心机器也能发挥安定的除振效果
  
■ 自动调节平衡机构

■ 可在洁净室使用
 
■ 配备VFD ( 萤光显示管 ) 显示器

   6个自由度主动控制技术能对垂直(Z)方向、水平2方向(X、Y)以及他们的回转方向进行6个自由度的主动控制。

   不受载重(0~100kg的均等载重)的影响，发挥优越的除振效果。

   不受搭载机器重心位置的影响，发挥安定的主动除振效果。

   除振台启动时，能感知搭载机器的重心位置，自动调节到最佳控制状态。

   在构造上采用了不起尘的材料。

   采用视野广阔、容易识别的显示器。另外还配有暗室里使用时的光源ON，OFF开关。

「 δTA系列产品」是继承了1988年世界首次开发了空气压力型主动除振装置的特许机器株式会社长期积累

的振动控制技术而开发的产品。「 δTA系列产品」外形精巧，能实现从低频区域至高频区域内的最高水准的

除振性能。另外，对于性能未得到充分发挥的高重心装置及轻量装置，也能确保优越的除振性能。

特许机器株式会社

6 DOF active control

Vibrartion isolation for all frequency range from no load (0kg)

Stable vibration isolation performance for higher COG equipment

Auto leveling function

Clean room specification

VFD indicator
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δTA has been developed by integrating vibration control technology of Tokkyokiki Corporation 
pioneering company of vibration isolation solution. Although it has compact body, δTA achieves
highest level of vibration isolation performance from low to high frequency.
In addition, δTA can secure excellent vibration isolation performance even higher COG position 
or lighter weight equipment.

6 DOF active control for vertical (Z), horizontal (X, Y) and each rotational direction.

  
Excellent isolation performance is achieved regardless of loading weight. (0 to 100kg balanced weight distribution)

Stable isolation performance is achieved even higher COG loading equipment.

COG position of loading equipment is detected during start up, and optimum balance is automatically adjusted.

No dust emitting material is used.

VFD indicator is used for better visibility. Screen ON/OFF function for darkroom use.
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